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ZASTUPNIČKO PITANJE

Pitanje  upućujem  premijeru  Forti,  te  pitam  da  li  je  posjetio  ili  organizovao  sastanke  sa
predstavnicima privrednih subjekata u KS? Povodom navedenog želim da pitam, šta je Vlada
KS uradila  na poboljšanju  poslovnog ambijenta,  i  zašto je  još  uvijek potrebno više od 2
mjeseca, preko 5000 KM i još mnogo procedura za otvaranje firmi? Tražim da se ova oblast
reguliše, da se omogući otvaranje firmi u roku od sedam dana, pa čak i prije te na taj način da
omogućimo stranim investitorima, građanima BiH, mladima da imaju šansu da pokušaju, to
jest da po jednostavnim procedurama otvore firme i dođu do zaposlenja?
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